
  Zpráva do Noměstského Zpravodaje :

     RAGBY - 2 roky Titánů - zakladatelé manželé Mítovi - vyhozeni !!

 Oddíl jsme v Novém Městě založili ,že je to sportovní město a lidé,kteří mají rádi sport poznali,
 tento ve světě 3 nejrošířenější a to je RAGBY. Je to sport pro lidi,kteří se nebojí tvrdých kontaktů
 a kteří neuhnou i když proti němu běží 100 kg chlap a měří 190 cm!!  Ideální je začít již od dětí,
 aby se v nich postupně vyvíjelo ragbyové srdíčko !! Pokud k vám přijde dospělý fotbalista,tak se 
 těžko odnaučí záporné věci, např. kritika rozhodčího,trenéra, jsou jim kolikrát vzdálené principy
 kolektivního sportu .
 Proč se to stalo, napřed byl prezident oddílu p.Mít výborem odvolán,bez předchozího 
upozornění,aby se mohl obhajovat proti napadnutí ze strany zbývajících členů výboru !! Mohu 
vám říci,že je to prakticky nemožné bojovat proti 3 lidem a pak již 5. Svou funkci jsem plnil nejen 
na 100%,ale také jsem dělal vše i za hospodáře oddílu pana Svobody z Vlachovic a také většinu 
práce za sekretáře pana Benoniho Kryštofa!!  Byly to stovky a stovky hodin co jsem tomuto 
novému oddílu věnoval,aby dobře fungoval !!  Nejenže jsem musel naučit všechny nové zájemce 
základům ragby,ale i k tomu jsem zajišťoval chod oddílu !! Toto vše mi tolerovala má ženuška 
,která byla vlastně iniciátorkou  pro založení tohoto oddílu .
 Před 41 roky jsem ve svých 22 letech jsem založil oddíl ragby v Přelouči - Teslu,nyní RC. 25 roků
 jsem tam dělal nejen předsedu oddílu,ale i další funkce - trenéra,a také jsem hrál ještě do svých
 43 roků. Bylo to na úkor rodiny a tak jsem již neuvažoval o něčem podobném. Po 2 létech v 
Novém Městě mi žena řekla a nechceš tady založit oddíl ragby ?? Já řekl že ne protože vím co to 
bylo za práci a starostí !!}Žnuška mi řekla,že mi bude pomáhat a že má už název oddílu TITÁNI !! 
To se mi zalíbilo,neboť jsme měli oblíbený film " Vzpomínka na Titány"  Bylo to z prostředí  
Amerického fotbalu s kterým má ragby společný jen míč a branky. Je to hlavně hodně emotivní 
film o vztahu trenéra k hráčům a bojovnosti . Doporučuji se na něj podívat . No a za pár dnů mi 
řekla,že má již také bojový pokřik .Řekla mi jestli vím co to znamená – NO-ME-NA-MO....NO-ME-
NA-MO,nevím, nepřišel jsem na to, ač to bylo velice jednoduché ! Prostě zkratka..Nové Město na 
Moravě ! Pokuste si toto zakřičet nahlas 2x po sobě - je to úžasné ,jako by to bylo Latinsky .
 Domluvil jsem ve výboru TJ možnost tréninku na atletickém stadiónu Termín prvního tréninku byl 
 18.červenec, proč tento den - jsou to mé narozeniny,tak aby se mi to dobře pamatovalo.
 
 Takže oddíl již funguje více než 2 roky. Pokračuji v odvolání, toto beru jako velký podraz to co 
 udělali a nejhorší na tom je to,že to byli všichni kamarádi !!!!! Nepřál bych vám slyšet to ,jak se 
domě pustili - jako kdybych byl nějaký zločinec ,nebo nevím co a jejich důvod,že se to se mnou 
už nedalo vydržet !!! Na každé výborové schůzi jsme vždy projednali všechno co bylo potřeba k
 činnosti oddílu  a pak jako vždy byly problematické body a také se tam při jejich projednávání 
dost hádalo. Myslím si,že není oddíl,nebo jiná organizace,kde by šlo všechno ideálně!! Tyto body 
byly nejen sportovního rázu, také se ale týkali členů výborů a hráčů !  Toto se jim ale nelíbilo a tak 
 docházelo k těmto hádkám !! 
 Jeden příklad - Najednou chtěli na konci výborové schůze ,abych okamžitě předal veškeré 
 doklady a finance oddílu,které jsem dělal za Svobodu. Jenže to bylo takovým způsobem,jako že
 bych měl okrást oddíl který jsem založil  a pro který jsem žil !!  To bylo už moc,samozřejmě jsem
 si to nenechal líbit !  Aby jsme mohli existovat ,tak jsem požádal oddíly z unie ,jestli by nám 
 nemohli věnovat starší sportovní materiál ,abychom mohli začít trénovat. Zajistil jsem tento sport.
 materiál  a poslali ho na mé jméno ,neboť mě znali . Sportovní materiál jsme dostali v hodnotě
 nejméně 30 000 Kč  A oni mě napadali ,jako bych měl něco zpronevěřit !! Měl jsem všechny účty 
 a doklady vedené ,vše bylo pak při předání v pořádku !! Navíc jsem toto dělal,jak jsem již psal za
 p. Svobodu ,který byl vedený jako hospodář ,ale k této práci se vůbec nehlásil !! Říkal jsem si,že
 má časově náročnou práci a tak jsem to dělal za něj !!!
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 Samozřejmě se jim některé body,které se týkali členů našeho výboru nelíbily!!  Když jsem chtěl    
 od p. Novotného / nyní předseda odd./ ,aby mi napsal kvůli čemu jsem byl odvolán.  Svou práci 
 jak jsem psal ,jsem vykonával na 150 % a to i za členy výboru !! Nic jsem dnešního dne  od něj
 nedostal !! Platí to co bylo řečeno na výborové schůzi 30.března 2017 ,že není možné se mnou
 vydržet ,že se pořád hádáme na schůzích !!  Nehádali jsme se kvůli tomu,že bych svou funkci
 vykonával špatně ,ale vždy na konci schůze,když bylo vše projednáno ,tak to bylo kvůli určitému 
 členu a bodu,které měly k němu vztah !! 
 Vzhledem k tomu,že to byl na mě udělaný neuvěřitelný podraz ,tak jsem napsal na oddíly ragby
 co se tady děje a že za této situace nemohu v oddíle dále pracovat a že v oddíle končím  !!
 
 Jednalo se asi o 10 bodů,které se postupně projednávaly a které se samozřejmě členům,kterých
 se to týkalo nelíbily !! Mohl bych vyjmenovat čeho se týkaly tyto body,ale je to dlouhé a tak jestli
 budu muset reagovat na odpověď výboru,tak pak bych toto sdělil .
 Dále upozorňuji výbor RC, že pokud budou v jejich odpovědích nepravdivé údaje,tak sdělím také
 v příštím článku sprosté chování dvou hráčů – napadli  písemně mou osobu a bylo to hodně za
 hranici slušného chování !! K tomu pak vyjádření o trestu co navrhl výbor a jak reagovaly oddíly
 ragby ,které jsou součásti unie !!  Jejich chování odporuje zásadám ,které ragby propaguje !!!

 Na valné hromadě RC 22.4. jsem se chtěl dozvědět  jestli tam budou projednávané tyto body,ale
 již začátek mě nemile překvapil a to ze strany pana Novotného,který hned v úvodu řekl,že zatím
 nemohou začít ,protože je tady osoba / já / ,která tady nemá co dělat !!! Bylo tam již asi l5 lidí ,
 takto se chová  budoucí předseda RC k zakládajícímu členu oddílu !!   Odešel jsem .
 Čekal jsem ,že bude zápis,nebo nějaká zpráva na oddílových webových stránkách – nic nebylo,
 jen že byl schválený nový výbor RC a předseda p. Novotný .
 Manželka byla v té době / měla být / ještě členkou RC a tak jsem jejím jménem napsal,že by byla
 ráda,kdyby jí mohli poslat zápis z této schůze .Čekali jsme 2,3 měsíce a až pak napsal,že tento 
 zápis je na veřejných stránkách,ale nenapsal kde. Později  mi jeden známý řekl ,že to bude asi u
 Rejstříkového soudu spolků – bylo to tam – ale skoro nic k mému  ukončení členství,jen krátká 
 věta ,ani důvod odvolání z funkce !!  Po urgencích p. Novotnému mi tento napsal,že manželka 
 není již členkou RC a že byla vyřazena u oddílu pro neplnění základních povinností člena !!!!
 Takže další primitivní chování předsedy p. Novotného a další podraz !! Ve stanovách nic nebylo
 o takovémto způsobu vyloučení z oddílu ! Musel jsem se tomu zasmát ,protože to co tam napsal
 bylo směšné a ubohé!Manželka měla na starost matriku,prala tréninkové dresy/3x/ ačkoliv vůbec
 nemusela ,byla 2x na akci v Petrovicích / vstupné / pomáhala mi s roznášením plakátů ve městě.
 Vymyslela navíc  název oddílu,bojový pokřik, přemluvila mě abych tady ten oddíl založil !!!  Jako
 zakládající členka by nemusela již na nic šáhnout – v jiných oddílech  si takových lidí váží !!!
 Žila tím oddílem ,chodila ze začátku na tréninky ,byla tomu moc ráda a těšilo jí když viděla kolik
 bylo lidí na tréninku v Maršovicích !!   Po tom co nám výbor RC udělal, tak jí to psychicky úplně
 zlomilo !!
 Vím,že je článek dlouhý ,ale aby jste byli v obraze,tak bylo nutno to takhle rozepsat a to není 
 ještě vše . 
 TENTO ČLÁNEK není proti oddílu,není proti hráčům,ale proti 3 členům výboru Novotnému Janu,
 který se na tuto funkci předsedy tajně klepal, Svobodovi,který chtěl být trenérem RCa Benonimu,
 který vlastně ve výboru skoro nic nedělal ,nebyl schopný ani psát zápisy z výborových schůzí !!
 Jen mě urážel a pomlouval !!
 Kdyby měli oni sami oddíl zakládat,tak by to nezvládl nikdo z nich,protože nevěděli co se má vše
 dělat a také časově by to nezvládli !! Učit hráče od základů !!  Takže tímto mým odstraněním se 
 p. Novotný dostal do čela oddílu,který byl již funkční a stačilo ho jen udržovat a dělat nutné věci
 k jeho životu !! Když jsem začínal ,tak té práce bylo hrozně moc,ale mě to nevadilo,protože jsem
 to dělal s láskou ke sportu !! Navíc mi pomohly zkušenosti z Přelouče ,kde jsem tento oddíl také
 založil . Nemít tyto zkušenosti,tak bych asi do toho nešel !!  Té práce bylo až nad hlavu ,přišel 
 jsem z hřiště a ještě zařizoval další věci.Bylo to na úkor manželky,ale ta mi to tolerovala.Kdybych
 to věděl ,co nám udělají,tak bych ten oddíl tady nezakládal !! 
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 Peníze,které jsme měli ušetřené ,tak padly na dopravu,oba máme malé důchody a tak je to dost
 znát .
 Na to,že jsem oddíl netrénoval již skoro rok,tak bohužel  noví trenér Svoboda a kapitán Novotný
 si mysleli,že pár kurzů z nich udělají dobré trenéry a budou vše umět !! Je pravdou,že já jsem ze
 začátku používal tréninkové věci ze zkušeností ,jak hráče,tak i trenéra,ale to bylo dost roků zpět
 ale ty základy jsou skoro stejné !! Většina hráčů neumí pořádně skládat,ale i další technické věci
 neumí, co jsou potřebné ku hraní !! Dával jsem důraz jak na skládání ,tak i na dobrou fyzičku!! To
 v současné době nemají a proto dostávali nakládačky – navíc trenér,ani kapitán neumí číst hru a
 to je hodně důležité !! Naši hráči chtěli a také mají nejnovější tréninkové věci ,ale to z nich dobré 
 ragbisty neudělá !! A už vůbec ne srdcaře !!  Díval jsem se po utkání ,jak odcházeli ze hřiště,jestli
 jsou zapoceni,jestli toho měli plné zuby,ale úsměvy žádné naštvaní kvůli výsledku ,podat si ruce
 se soupeřem,udělat uličku a pak se jít vyfotit a pak foto dát na internet ! V utkání mi chyběla dost
 bojovnost, obětavost ,zaskočit za druhého ,zdravá agresivita ,jak při útočení,tak při skládání !!
 
 Co je špatné,tak to,že zrušili 15 ragby a to je velký problém !! Zůstalo jim jen 7 ragby,ale to není
 to pravé klasické ragby !! Tady již nemohou psát do náboru,že ragby může hrát každý ať hubený,
 silnější,malý,velký !!  7 ragby je sice olympijským sportem ,ale tady jsou již jiné požadavky na ty
 hráče. Musí mít  spíše atletickou postavu, nemůže být pomalý,musí umět výborně skládat a co je
 tady hodně důležité je ,že musí mít výbornou fyzičku a být na tom dobře i po silové stránce !!!

 Mé shrnutí …15 ragby je spojené s mnohem většími nároky ,nejen co se týká přípravy mužstva,
 ale také organizační zajišťování je mnohem náročnější  a hlavně také časově !!
 7 ragby je o dost jednodušší a méně náročné jak na počet hráčů,tak i po organizační stránce je
 zde méně práce !!
 Vidím to tak,že si tu práci ulehčili ,aby neměli tolik starostí ,neboť asi nestíhali vše u 15  ragby
 a co je nejdůležitější ,nebyli schopni sehnat pár  nových zájemců - hráčů pro toto družstvo a tak
 ho radši zrušili pro jeho nedostatek !!  
 Přitom stačilo tak málo,domluvit se se soupeřem ,aby jim 2,3 hráče půjčili a mohli tak hrát !! 
 Zatím  tady nešlo moc o výsledky,ale aby získali co nejvíce zkušeností  z této hra 15 ragby!!
 Jsem zvědavý jestli přihlásí na jaře muže do 15 ragby ,do mistrovské soutěže ??

 Ragby je mé sportovní srdíčko, obětoval jsem mu desítky roků a nikdo si nedovolil to co udělal
 současný výbor RC !!  Vyhodili nás,jako kdybychom byli  kusem nějakého hadru,nebo odpad !!
 Na to se nezapomíná !!
 Když jsem chtěl ,aby také na toto reagovali hráči,tak jsem zjistil,že jim bylo řečeno,aby na mé 
 e-maily neodepisovali !!  Jaká to Česká demokracie – úžasné až neuvěřitelné !!
 
 Na všechny body ,kdy jsme se hádali,tak mohu s čistým svědomím říci-napsat ,že si je obhájím
 ať mě budou napadat,že jsem neměl pravdu ! Je těžké bojovat a bránit se útokům 3 -5 členů 
 výboru !!  Nepřejte si toto nikdy zažít !!  Řvali na mě ,jak na malého kluka !! A to co si dovolil pan
 Benoni,tak to byl vrchol !!  Když mi po debatě kvůli účetní řekl, že budeme muset s tebou chodit
 na jednání,abych dodržel to co se dohodlo na výboru !! Pak k tomu ještě přidal – to jsem si 
 myslel,že se mi to zdá „ a mazej v pondělí na úřad nechat podepsat ty smlouvy „ Tak za prvé byl
 jsem prezidentem RC a mohl jsem si rozhodovat sám ,jak v dané situaci uznám za vhodné,
 nejsem nesvépravný . Za druhé tato účetní nebyla odsouhlasena,jen jsem dostal na ni kontakt,
že se mám s ní spojit a jak jsem se pak rozhodl,tak to byla má věc,navíc oddíl na tom nebyl ani
 trochu poškozen !!Řekl jsem mu ,tak to jsi si dovolil hodně ,se mnou takto mluvit nebudeš  !!!
 Já s tebou kozy nepásl a pokud se to bude opakovat,tak půjdeš z výboru !!
 No a odměna výboru  na příští schůzi – mé odvolání !!  Úžasní kamarádi !!!!
 Kdyby měli aspoň trochu soudnosti a malinko přemýšleli a měli aspoň trochu pochybnosti,tak by
 zjistili,že se zachovali jako zbabělci, kteří nechtěli poslouchat pravdu !! Toto se ale těžko přiznává
 pro ně je lepší  si myslet,že vina je na mé straně !!  Aby drželi spolu !!



 Na druhé straně jsem rád,že mě pár členů i nečlenů věří a podpořilo mě ,bohužel ti hráči o tom  
 radši nemluví,neboť by si pak již asi nezahráli !! Také většina rodičů žáků v té době s kterými se   
 znám mi napsala,že jsou při mně a že mi věří a nemohou pochopit ty,kteří tento podraz udělali !!
 Také jak Benoni skoro na každé schůzi vykládal,že mě nemá nikdo rád ve městě a že to říkal i 
 pan starosta Šmarda, tak to není pravda,neboť  pan Šmarda mi osobně řekl,že se mnou neměl
 nikdy žádný problém!!  Vzpomínám si ale,že by se opravdu pár lidí našlo-například pan Hubáček
 z atletiky.
 
 Rozloučím se ragbyovými hodnotami,které jsem se snažil vždy dodržovat a které mě naučil můj
 trenér z dorostu v Ostravě  Tonda Ondrejíčka -toho jsem si vážil a vážím do dneška !!!
 Jedna perlička ,tento trenér nás v roce 1970 připravil tak dobře,že jsme na mistrovství tenkrát
 ještě Československa skončili ve Vyškově  na 2 místě .Bylo nás tam v té době 7 hráčů,kteří jsme
 hráli za národní mužstvo . Jedním spoluhráčem  byl tehdy také Jarek Nohavica ,ale nebyl ve
 výběru. Jezdil s námi se svou kytarou a hrál nám a vytvářel dobrou náladu a pohodu !!Jiná doba
 a jiní kamarádi !!!
 Ty hodnoty jsou    RESPEKT – DISCIPLÍNA  - ČESTNOST ,já si k tomu ještě přidávám ÚCTA , 
 které  bohužel tito členi výboru neznají !!

 Nedávno byl na televizi Barrandov  pořad s panem  Šlachtou Robertem  a ten tam řekl toto :
 Jsou lidi s kterými už nechce mít nikdy nic společného !!!  A já se tohoto také držím  !!
 Do dneška se nebyli ani schopni se omluvit a to ukazuje jejich charakter !!

 V příštím roce oslavím se svou ženuškou 45 roků společného života !! Nebyl to pro mou ženušku
 jednoduchý život !!!  Byl tam sport – ragby ,ona mi ho trpěla ,vychovali jsme 3 děti ,založil jsem
 dva oddíly ragby!!!  Vždycky byla při tom !!
 Je příjemné a dobré mít u sebe milovanou osobu, tolik roků , komu můžete věřit a spoléhnout se  
 na ni  !!!!  Důležité je ,že se spolu milujete celý život  a je to také i o toleranci a odpouštění !!!

                                                                              zakladatelé Titánů manželé Jirka a Hanka Mítovi

Pokud by jste chtěli reagovat na tento článek ,tak můžete psát na e-mail ...mitjiri@seznam.cz


